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Abstract (en)
Automatic watches use the movements of the wrist to wind the barrel spring thereby providing the energy required for proper operational conditions
of the functions of the watch. When the user cannot wear said watch, the invention proposes an automatic winding device whereon it can be placed.
Said device is compact and adjustable. Moreover, in order to avoid any mishandling, the interlocking and triggering of the winder is automatically
carried out by detecting the presence of the watch (3). When the bracelet is passed through the removable support (2) the whole set is switched on.

Abstract (fr)
Les montres automatiques utilisent les mouvements du poignet pour remonter le ressort du barillet et fournir ainsi l'énergie nécessaire au bon
fonctionnement des fonctions de la montre. Lorsque l'utilisateur ne peut par porter cette montre, il est proposé de la placer sur un dispositif de
remontoir automatique. Le dispositif selon l'invention est compact et modulable. De plus, afin d'éviter toute erreur de manipulations, l'enclenchement
et le déclenchement du remontoir s'effectue automatiquement grâce à une détection de la présence de la montre (3). Le passage du bracelet dans
le support amovible (2) provoque la mise sous tension de l'ensemble. <IMAGE>
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